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Aan Provinciale Staten, 
 

Inleiding 
Op 17 december 2007 hebben uw Staten een motie aangenomen voor een haalbaarheidsonderzoek 
lightrailverbinding Amersfoort – Veenendaal/Rhenen. Het onderzoek in het kader van de 
Pakketstudies dat DHV in 2008 in opdracht van gemeente Amersfoort heeft uitgevoerd, is door de 
statencommissie Milieu, Mobiliteit en Economie en door de verantwoordelijke gedeputeerde als 
onvoldoende bestempeld voor de beantwoording van deze motie. In de motie is namelijk verzocht om 
ook enkele andere aspecten in het onderzoek te betrekken, die niet in de rapportage van DHV staan. 
Daarom wordt een nieuw onderzoek gestart in een breder kader, uitgevoerd door een ander 
adviesbureau.  
 
Aanleiding 
Ten behoeve van dit onderzoek is een startnotitie opgesteld, waarmee een aantal adviesbureaus zijn 
uitgenodigd om een onderzoeksplan (met bijbehorende kostenopgave) in te dienen. Alvorens tot deze 
uitvraag over te gaan zijn betrokken externe partijen geraadpleegd over aanpak en scope van het 
onderzoek, zoals in de startnotitie is beschreven. Hoewel de meeste partijen positief tegenover dit 
onderzoek stonden, zijn wij ook gewezen op de lange doorlooptijd van de oorspronkelijke opzet. 
Hierdoor zou het onderzoek een risico kunnen vormen voor de voortgang van diverse regionale 
projecten. Gelet daarop is de onderzoeksopzet dusdanig aangepast dat wij in september 2009 besluiten 
nemen over de resultaten van het onderzoek.  
 
Voorgeschiedenis 
Hoewel verschillende keren eerder onderzoek is gedaan naar de reactivering van de spoorlijn, hebben 
deze geen integrale opzet gehad, waardoor besluiten genomen konden worden over de wenselijkheid 
van de reactivering van de voormalige spoorlijn. Hierdoor is de discussie of de vervallen spoorlijn wel 
of niet moet worden gereactiveerd nooit goed afgerond. Om daaraan een eind te kunnen maken hebben 
Provinciale Staten op 17 december 2007 een motie aangenomen.   
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Essentie / samenvatting: 
De startnotitie beschrijft de opzet van het onderzoek naar de haalbaarheid van een lightrailverbinding  
tussen Amersfoort en Veenendaal en beschrijft ondermeer de onderzoeksaspecten en de aanpak. Het 
voorgestelde onderzoek richt zich vooral op het aanvullen van nog ontbrekende aspecten, maar zal ook 
ingaan op de kwaliteit van reeds bestaande informatie uit eerder onderzoek, waaronder het 
vervoerwaarde-onderzoek van DHV (2008). Tezamen moet dat leiden tot een integraal 
onderzoeksrapportage op grond waarvan wij in september 2009 kunnen besluiten over het al dan niet 
doorstuderen op reactivering van de railverbinding.   
 
Meetbaar / beoogd beleidseffect 
Het onderzoek moet het mogelijk maken om nieuwe stappen te zetten in de bestuurlijke en 
maatschappelijke discussie over de haalbaarheid en wenselijkheid van reactivering. Dat betekent dat 
voldoende informatie bekend moet zijn om een integrale afweging te kunnen maken om de discussie 
voor de komende decennia te sluiten danwel om te besluiten tot het zetten van vervolgstappen. Het is 
daarbij belangrijk dat het resultaat van het onderzoek op voldoende maatschappelijke steun kan 
rekenen, in die zin dat erover geen feitelijke meningsverschillen bestaan. 
 
Financiële consequenties 
Het onderzoek zal worden uitgevoerd door een adviesbureau. De kosten van het onderzoek worden 
geschat op maximaal € 100.000. Wij stellen voor deze kosten te dekken uit het SMPU 
Richtprogramma  ‘Aanvullende maatregelen opvang reizigersgroei 2015-2020’.  
 
Vervolgprocedure/voortgang 
Wij streven ernaar de onderzoeksrapportage in september 2009 te bespreken in Gedeputeerde Staten. 
Vervolgens zal deze worden toegezonden aan de statencommissie Milieu, Mobiliteit en Economie.  
 
Concreet voorliggende vraag aan statencommissie / Provinciale Staten  
Kennis te nemen van de opzet van het haalbaarheidsonderzoek naar lightrailverbinding Amersfoort-
Veenendaal, zoals beschreven in bijgaande startnotitie. 
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